
9 Ιουλίου 2010

Βγαινουν οι εικονες απο τις σχολικες αιθουσες;
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

VatopaidiFriend: Πριν από μερικές ημέρες η κυρία Δραγώνα, στην πρωινή 
εκπομπή του Άρη Πορτοσάλτε στο ΣΚΑΪ είπε ρητά και κατηγορηματικά ότι ΔΕΝ 
τίθεται θέμα αφαίρεσης των εικόνων από τα σχολεία. Αναμένουμε να δούμε…

Πληροφορία αξιόπιστου προσώπου που έφτασε στο ιστολόγιο μας αναφέρει ότι 
υπάρχει άτυπη εντολή κάποιων από το Υπουργείο Παιδείας να αφαιρεθούν εικόνες 
από τις σχολικές αίθουσες. Επειδή αν κάτι τέτοιο γινόταν με επίσημη εντολή θα 
προξενούσε μεγάλες αντιδράσεις γι’ αυτό και επιλέγεται η σιωπηλή άτυπη 
αποκαθήλωση των εικόνων. Η πληροφορία που μεταδίδουμε έφτασε μάλιστα μέχρι 
την Αρχιεπισκοπή Αθηνών. (περισσότερα…)
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